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1. Styrets innledning  
Fotballåret 2024 blir stående som et år i anleggsutviklingens tegn. Med åpningen av en nyoppusset 
hall i januar og nytt kunstgressdekke på hovedbanen i oktober, kan vi stolt si at vi har nådd to store 
milepæler på anleggssiden for Elverum Fotball.  

Styrets satsingsområder har vært utlagt av klubbens strategiplan, med hovedsatsingsområdene 
økonomi - sport - miljø - anlegg.  

Spesielt anleggsutvikling har som nevnt stått høyt på dagsordenen dette året. Rolfshallen ble 
gjenåpnet 8.januar med en høytidelig seremoni, hvor mange gjester fant veien til en rehabilitert 
fotballhall. Elverums ordfører Lillian Skjærvik, var den som offisielt åpnet hallen, da hun med et 
elegant og velplassert vristspark plasserte en ball i mål. Takket være økonomisk støtte fra Elverum 
kommune og Terningen Arena var det mulig å rehabilitere Rolfshallen, slik at den nå fremstår i en ny 
og flott drakt. Samtidig med dette har kiosken fått en real oppfriskning, slik at den også er mer 
innbydende og praktisk innrettet for våre frivillige kioskvakter.  

Det andre store prosjektet på anleggssiden var nytt kunstgress på hovedbanen. Det gamle gresset 
var rett og slett oppbrukt, etter 12 sesongers heftig bruk, sommer som vinter. Ved hjelp av 
spillemidler, støtte fra Sparebankstiftelsen, kronerulling fra privatpersoner og bedrifter – var det 
økonomisk mulig og realistisk å fullføre en sterkt etterlengtet oppgradering av kunstgresset på 
hovedbanen. Mellomfinansieringen ble løst ved hjelp av et lån i Sparebank 1 Østlandet, med god 
hjelp fra YC Eiendom, som stilte lånegaranti. Lånegarantien fra YC Eiendom var avgjørende for at 
prosjektet skulle kunne realiseres. Nytt, miljøvennlig kunstgress betyr mange tusen nye timer med 
fotballaktivitet for klubbens spillere.   

I løpet av vårsesongen 2025 vil hele prosjektet fullføres med nytt flomlys på hovedbanen. Flomlyset 
finansieres ved hjelp av spillemidler, tilskudd fra Grønt lys gjennom Innlandet idrettskrets, samt egne 
midler. Med dette på plass har Elverum Fotball gjort store, langsiktige og høyst nødvendige 
oppgraderinger av klubbens anlegg.  

Anleggsutvikling vil og må fortsatt stå høyt på dagsordenen de kommende årene, da gode anlegg er 
grunnlaget for klubbens hovedformål – å legge til rette for og gjennomføre god fotballaktivitet.  

Som den største aktivitetsarenaen i kommunen, og den største fotballklubben i NFF Indre Østland 
fotballkrets, foregår det svært mye sportslig aktivitet og idrettsglede på klubbens arenaer. Med over 
1000 aktive medlemmer, fra rundt 40 nasjonaliteter, er vi også en betydelig integreringsarena i 
kommunen. Vi har 275 trenere og lagledere som stiller opp for å ta vare på flest mulig – lengst mulig 
– på en best mulig måte, gjennom å skape trygghet, mestring, trivsel og gi utfordringer og utvikling 
til alle.  

Tallene bekrefter at Elverum Fotball er en betydelig samfunnsaktør, og en svært viktig 
aktivitetsarena for barn, unge og voksne i byen vår. Spesielt gledelig var gjennomføringen av  
Elverumsturneringen 2024. Med et stort antall deltakende lag, 236 totalt, og en meget vellykket 
gjennomføring, ble arrangementet viktig sportslig, sosialt og økonomisk. Takk til alle frivillige som 
stiller opp, og en spesiell takk til arrangementskomiteen og administrasjonen i Elverum Fotball, som 
legger ned et stort antall timer for at turneringen skal kunne bli så bra som den ble i år.  

Verdt å merke seg i tillegg til alt dette, er at vi i 2024 nok en gang har vært med å bære flere av 
byens store og velkjente arrangementer. Klubben har bidratt på Elverumsdagene, Festspillene og 
Jakt og fiskedagene, med dugnadsvakter fra imponerende flinke voksne og spillere fra klubbens 
senioravdeling. 
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Sportslig sett gjorde begge seniorlagene våre nok en svært god sesong. Damelaget, som rykket opp 
til 3. divisjon etter en usedvanlig lang opprykkskvalifisering, taklet det nye nivået på en god måte. 
Med ny hovedtrener, Theodor Granberg, tok laget imponerende 17 poeng på vårsesongen. Det ble 
noe tyngre ut over høsten, kanskje ikke så rart med tanke på at de hadde spilt serie- og kvalikkamper 
i 18 måneder i strekk. En niende plass i debutsesongen i 3. divisjon er mer enn godkjent.  

Herrelaget bekreftet igjen at de holder et høyt nivå, med nok en gang å plassere seg på tredjeplass i 
sin avdeling i 3. divisjon. Årets sesong bød på sju reiser til Nord-Norge (inkludert en til Bergen), som i 
seg sjøl er ganske krevende.  

Bak våre seniorlag gror det fortsatt veldig godt. Klubben har overordnet ikke resultatfokus i barne- 
og ungdomsfotballen. Vår sportsplan skal sikre at alle får et likeverdig tilbud, og at treningsarenaen 
oppleves som trygg og utviklende.   

Medlemstallene forteller at vi har klart å opprettholde antallet aktive medlemmer, med rundt 1000 
aktive medlemmer og med 1476 registrerte medlemmer totalt. Tallene bekrefter at vi har klart å 
opprettholde tilbudet og attraktiviteten for byens framtid, nemlig våre barn og unge.  

Elverum Fotballs strategi, er gjennomgått av styret og administrasjonen, og den justeres ikke foran 
det kommende driftsåret. Strategien bygger på satsingsområder og målsettinger, som skal sørge for 
en mer felles målrettet og stabil drift. Dette skal igjen sørge for at våre medlemmer, våre 
samarbeidspartnere, vår administrasjon og øvrigheta, skal vite at vi etterlever våre verdier GLEDE – 
RESPEKT – ENGASJEMENT – STOLTHET.  

Våre satsingsområder for den kommende strategiperioden er fortsatt Miljø – Økonomi - Sport – 
Anlegg. 

Driftsåret vi har lagt bak oss har vært et godt år for Elverum Fotball. Vi har totalt investert i anlegg 
for 5,5 millioner kroner. Av dette er 700 000 kroner tatt av klubbens egne driftsmidler. Til tross for 
dette har vi god kontroll på økonomien, og regnskapet viser et overskudd på ca. 200 000 kroner 
etter finanskostnader og avskrivninger.  

Styret å takke Henning Myrer for sin innsats som markeds- og arrangementssjef de to siste årene 
(2022 og 2023). Henning var helt klart rett person på rett sted og tid når han kom inn i klubben i 
2022. Han overlot et ryddig bo til sin etterkommer Thomas Motrøen Furulund, som begynte i 
stillingen i februar. Vi ønsker Henning lykke til videre.   

 

Styret ønsker avslutningsvis å takke alle trenere, lagledere, øvrige frivillige, alle våre 
samarbeidspartnere og administrasjonen i Elverum Fotball for et godt fotballår i 2024. Uten dere er 
vi ingenting. 

 

 

Hilsen styret i Elverum Fotball 
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2. Styret og utvalg 2024  
Styret  Navn Periode 
Leder Per Steinar Krogsæter 2024-2025 
Nestleder Hans Olav Kjeljebakken 2023-2024 
Styremedlem  Marit Busterud Bjørnstad 2024-2025 
Styremedlem  Vibeke Stolp Ekeland 2024-2025 
Styremedlem Lars-Erik Knippa 2024-2025 
Varamedlem Anna Vagstad Brunstad 2024 (ett år) 

 
Kontrollkomité Navn Periode 
Leder Jan Ole Endal  2024-2025 
Medlem Magnus Aasen 2023-2024 
Varamedlem Aasmund Hagen 2024-2025 

 

Valgkomité Navn Periode 
Leder Dag-Arne Hoberg  2023-2024 
Medlem Ragne Hauge Harviken 2024-2025 
Medlem Jørn Erlund 2023-2024 
Varamedlem Jan Cato Åslie 2023-2024 

 

Ansatte i administrasjonen har i 2024 vært daglig leder Georg Flatgård, sportskoordinator Anders 
Bronken, hovedtrener/trenerutvikler Stian Aasen, markeds- og arrangementsansvarlig Henning 
Myrer (ut februar) og Thomas Motrøen Furulund (fra februar), og Arnfinn Vindfallet i en 20% stilling 
som vaktmester (fra sommeren).  

3. Styremøter 
Det er i 2024 gjennomført 11 ordinære styremøter, med totalt 47 hovedsaker på agendaen. Styrets 
prioriteringer i 2024 har i år vært et fortsatt fokus på den daglige driften, men anleggsutvikling har 
overtatt mye av styrets tid og oppmerksomhet. Det ble gjennomført et ekstraordinært årsmøte 
søndag 20. oktober, da det var nødvendig med et årsmøtevedtak for å godkjenne klubbens behov 
for å ta opp et lån i forbindelse med finansieringen av det nye kunstgresset på hovedbanen.  

Styret har gjennomgått klubbens strategiplan, og opprettholdt de ulike satsingsområdene.  

4. Representasjon 
Klubben var representert på Indre Østland fotballkrets sitt kretsting 10. februar, ved Per Steinar 
Krogsæter og Hans Olav Kjeljebakken (observatør). 

Klubben var representert på NFF sitt forbundsting 9. og 10. mars ved styreleder Per Steinar 
Krogsæter. 

Klubben var representert på Norsk Ligafotball sine medlemsmøter og årsmøte.  

Klubben var representert på Elverum Idrettsråd sitt årsmøte.  
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5. Medlemsutvikling 
I den nederste tabellen, som sammenligner totale personer i medlemssystemet de fire siste årene, 
viser tallene en nedgang på ca 180 personer. Dette handler om opprydding i medlemslister (først og 
fremst foresatte), og ikke reelle personer. 

Ser vi tallene fra 2024 får vi et mer korrekt bilde som viser en økning i antall aktive medlemmer. Det 
er litt økning i alle kategorier, bortsett fra jenter 6-12 år. 

År Alder Jenter Gutter Totalt 

2022 
6-12 år 215 351 566 
13-19 år 103 170 273 
19- 42 101 143 

982 Aktive   1349 Alle medl. 

År Alder Jenter Gutter Totalt 

2023 
6-12 år 236 376 612 
13-19 år 115 179 294 
19- 72 129 201 

1107 Aktive   1476 Alle medl. 

År Alder Jenter Gutter Totalt 

2024 
6-12 år 224 405 629 
13-19 år 121 186 307 
19- 81 132 213 

1149 Aktive   1295 Alle medl. 

 2021 2022 2023 2024 
Totalt 1311 1349 1476 1295 
Gutter 469 577 589 579 
Jenter 294 354 352 325 
Voksne 380 399 509 384 

6. Økonomi 
Regnskapet for 2024 viser et positivt årsresultat på kr 1 183 762, etter finanskostnader og 
avskrivninger.  

Regnskapet viser at inntekter er 736 563,- kroner høyere enn budsjettert etter fratrekk av 
lagskontoer. Vesentlige avvik er knyttet til sponsorinntekter, som gikk ca. 725 000 kr over budsjett. 
Dette inkluderer en million fra Flerbruksanlegget, som del av en tre-årig samarbeidsavtale i 
forbindelse med rehabilitering av Rolfshallen.  

Elverumsturneringen gikk ca. 670 000 kroner over budsjett, en gledelig forbedring fra de foregående 
årene. I tillegg fikk vi mer i tilskudd enn budsjettert, takket være iherdig jobbing og søking fra 
administrasjonen.  

Regnskapet viser at kostnader er 1 043 317,- kroner høyere enn budsjettert etter fratrekk av 
lagskontoer. Det største avviket knytter seg til økte bane- og anleggskostnader. Styret besluttet å 
fortsette rehabiliteringen av klubbhuset, blant annet med en utvidet oppgradering av det elektriske 
anlegget i klubbhusdelen og en real oppgradering av kiosken (tidligere tennisbua). 
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Det er viktig for styret å kommunisere at de økte kostnadene er grep vi har besluttet å gjøre 
gjennom sesongen, da vi gjennom oppfølging og kontroll på økonomien fant rom for å fortsette 
rehabiliteringen av klubbhuset.   

Etter driftsåret 2024 har klubbens egenkapital økt med 1,2 millioner kroner og den var per 
31.12.2024 på - 244 504 kroner. Den negative egenkapitalen er et resultat av rehabiliteringen av 
Rolfshallen i 2023. Alle kostnader ble ført på ett driftsår (2023), mens inntektene (3 millioner kroner) 
må føres som en sponsoravtale over tre år (2024, 2025 og 2026).  

7. Arrangement  
I 2024 arrangerte klubben: Foredrag med Lise Klaveness, Stig Arve Sæther og Tom Helgesen, Kick 
Off, Oppstart 6-åringer, FRAM-turneringen, Elverumsturneringen, TINE fotballskole, jentefotballens 
dag, 2. runde NM, Proffskole, Årets Kamp og åpning av nytt kunstgress, 6-årsturnering og Årsfest. I 
tillegg ble det gjennomført flere partnertreff. 

Med så mange arrangement krever det god planlegging og masse god hjelp fra frivillige og dedikerte 
ildsjeler. Spesielt krever det mye av mange frivillige på store arrangement, som for eksempel 
Elverumsturneringen og Årets kamp. Men også under de mindre arrangementene, som for eksempel 
FRAM-turneringen og jentefotballens dag, krever det mye hjelp. Og nettopp den fantastiske støtten 
fra frivilligheten er fellesnevneren for alt det vi har gjort.  

Etter pandemien har det blitt brukt mye tid i turneringsledelsen for å diskutere hvordan vi skal 
utvikle Elverumsturneringen ett hakk videre. I 2023 ble det gjennomført en god turnering med 
masse gode tilbakemeldinger, men det gode økonomiske resultatet har ventet på seg etter 
pandemien. Det ble gjort ett strategisk grep om å blant annet kutte ut konsert og t-skjorte, og heller 
tilby barnedisco og solidaritetskort. Det ble særs populært, både for deltakerne og for det 
økonomiske resultatet. Med god kontinuitet i turneringsledelsen og arrangementsgruppen klarte vi å 
tilby en strålende turnering for 236 lag og ca. 2500 spillere. En fantastisk frivillighet som legger ned 
ca .1750 timer kan vi være veldig godt fornøyde med årets Elverumsturnering. 

Årets kamp skulle opprinnelig spilles 31. August mot Skjervøy. Siden hovedbanen skulle bytte 
kunstgress bestemte vi oss for å slå sammen Årets Kamp med åpning av nytt kunstgress. 
Arrangementet ble avholdt 20. oktober da Hønefoss kom på besøk. Samarbeidspartnnere og 
privatpersoner kjøpte andeler i nytt kunstgress i stedet for å gi et antall kroner per tilskuer på kamp, 
slik som tidligere. Ca. 1200 tilskuere deltok i åpningen. 

8. Sport 
Senior menn A 
Kort sammendrag av sesongen: 

- Senior Menn A-lag herrer spilte i Norsk-Tipping ligaen avdeling 6 i sesongen 2024. Avdelingen var 
satt sammen av 7 lag fra Nord Norge, 1 lag fra Bergen, 2 fra Østfold samt 4 lag fra Innlandet og 
Viken. Målsettingen før sesongen var å kjempe om opprykk tilbake til Post-Nord ligaen. Herrelaget 
hadde en god sesong der laget hevdet seg helt i toppen av avdelingen. Laget endte til slutt på en 
3.plass, 16 poeng bak serievinner Hønefoss og 2 poeng bak Fløya. Laget endte med 19 seire, 1 
uavgjort og 6 tapte kamper. Vi scoret 74 mål, og slapp inn 31 mål. Toppscorer ble Nelsinho med 19 
mål. Magnus Solum på andreplass scoret 12 mål. 16 ulike spillere scoret mål gjennom sesongen.  
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- B-laget spilte i 5.divisjon i 2024. I serien endte laget på en 4.plass av 12 lag, med 46 poeng og 87-17 
i målforskjell.  Juniorspillerne som ble flyttet opp i 5.divisjonstroppen gjorde alle en heroisk innsats, 
og fikk verdifull kamptrening. Youssef Alhajjar ble lagets toppscorer med 20 mål. 

 

Oppsummering av trener og støtteapparat: 

Trener og støtteapparat har bestått av:  

Hovedtrener Stian Aasen, ass.trener Per Inge Engstad og Leif Nordli, fysisk trener Morten Bjørnebye, 
fysioterapeut Morten Fredrikson, teamleder Stig Vestveit og materialforvaltere Trond Aleksander 
Myrhaug og Sture Danielsen.  

Støtteapparatet har fungert veldig bra i 2024. Det har vært en god miks i både kvaliteter og 
erfaringer i gruppen, og alle har utført oppgavene sine på en svært god måte. 

Status på vei inn i ny sesong: 

Det har blitt jobbet godt gjennom vinteren for å få satt en god spillertropp, og både gamle og nye 
fjes vil bli å se på Elverum Stadion i 2025. Stallen pr 11.mars er på 24 mann. Og det jobbes i kulissene 
for muligens en signatur eller to til før seriestart. Vår målsetting for 2025 er å se oppover mot Post 
Nord ligaen igjen. Om dette vil lykkes, vil tiden vise, men med god hjelp av alle involverte så har vi 
troen på at vi kan klare det. 

Takk til alle som har bidratt i og rundt senior herrer i 2024. Vi ser nå frem til en ny og spennende 
sesong der vi, nok en gang, vil skape nye minner sammen! 

Elverum 11.03.2025 

Hovedtrener Stian Aasen 

 
Senior kvinner A  
Damelaget gikk inn mot sesongstart med Theodor Emanuel Granberg som hovedtrener, og Stig 
Stubberud som assisterende trener. På administrativ side hadde vi Arne Skybak som teamleder, 
Anne Danielsen bidro med innhold til sosiale medier, og løpende oppdateringer under kamper, samt 
andre oppdrag under kampene. Tea Kjærnli Søgaard og Olav Brunstad var også faste og gode 
støttespillere gjennom sesongen. 

Spillergruppen er solid og stabil, men med flere nye både fra egne rekker, og noen utenfra, bla. fra 
Forsvaret, og høgskolen.  

Inn mot sesongstart ble det spilt flere treningskamper, bl. annet på Børstad og på Sveum.  

Sesongen startet med tap hjemme, men etter hvert kom det flere viktige seiere, som gjorde at laget 
lå godt opp på tabellen frem mot sommeren. Etter sommerpausen gikk det litt tyngre, og den gode 
plasseringen før ferien ble avgjørende for at man ikke fikk utfordringer med å klare seg i serien. 
Uansett ble sesongen avsluttet med følgende overskrifter på trenerteamets kamprapporter: 
Eventyrslutt på jentefotballens dag, Steg i riktig retning, men seier lar seg vente, Forbannelsen 
fortsetter, Bittert tap og nye fjes i troppen. 

Sesongen total sett endte laget på 9 plass på tabellen, som er i tråd med styrets ambisjon, om at 
laget skal bli i 3. divisjon. 
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Spillerne på damelaget har i egen regi organisert deltakelse på treninger og kamper for de yngre 
lagene i klubben. Etter oppsett av en fordeling har alle spillerne på damelaget, deltatt på 2 treninger 
og eller kamper med de yngre jentelagene i klubben. Dette opplever spillerne som motiverende, og 
har bidratt positivt til at damelaget på mange av hjemmekampene har hatt maskoter. 

Hjemmekampene har vi gjennomført med høy underholdningsfaktor, speaker på alle kamper, åpen 
kiosk og på de fleste kamper også maskoter fra egne klubblag. Med gode rammer rundt kampene 
fremstår Elverum Fotball som en seriøs og velorganisert klubb med klar satsing på damefotballen for 
gjestende lag. 

For de som følger Elverum Fotball på sosiale medier, har det vært gode oppdateringer på både 
Instagram, og ikke minst Facebook. Bilder, oppdateringer og referat fra kampene til A-laget er lagt ut 
raskt. Noe som er et resultat av det gode teamarbeidet rundt laget. 

Trener Theodor dro etter sesongslutt videre til nye utfordringer i Ham-Kam, mens klubben jobbet 
godt med å søke etter nye hovedtrener. Ny trener dukket opp av seg selv, fra klubbens egne rekker 
med en meritert og etter hvert godt utdannet trener, Isabella Fortuno Sandberg. Noe som av 
spillerne ble meget godt mottatt, slik at man nå gleder seg til seriestart, med mange både 
eksisterende, men også nye spillere. 

Vi gleder oss til en sportslig utfordrende sesong i 2025 med spennende motstandere, der flere har 
tilhold rundt Oslo, samt fra Raufoss i nord til Sarpsborg i syd. 

På vegne av teamet rundt Elverum Fotball A-lag damer, 2024-sesongen 

Arne Skybak 
Teamleder 

EF-akademiet: Barn, ungdom og tiltak 
Innledning 
Hensikten med akademiet er først og fremst spillerutvikling, utdanning og kompetanserettede tiltak 
mot ledere, trenere og dommere, samt klubbutvikling. I tillegg drifte FFO, samt planlegge og 
gjennomføre fotballskoler, keepertiltak og trenerforum, og utvikle og følge opp klubbens sportsplan.  

Samarbeidet med Universitet i Innlandet (INN) og trenerutdanningen fungerer godt.  
Men fra høsten 2024 ble det ikke lenger lagt opp til fulltidsstudiet i trenerrollen, kun deltid. Det 
betyr at vi ikke lenger får påfyll av trenerstudenter i praksis i klubben. Dette vil få konsekvenser 
spesielt fra 2026 for FFO og trenerressurser i ungdomsfotballen. 

I 2024 hadde vi til sammen 22 studenter i praksis på FFO og i ungdomsfotballen fra 12 år og eldre. 

1. Kompetanserettede tiltak 
 Grasrottrener delkurs 1 med 7 deltakere fra egen klubb i april 
 Grasrottrener delkurs 2 med 6 deltakere fra egen klubb i april, og i september med 4 

deltakere. 
 Grasrottrener delkurs 3 med 9 deltakere fra egen klubb i april/mai 
 Grasrottrener delkurs 4 ble gjennomført i vinterferien for studentene + to a-lagsspillere på 

herresiden. Det ble gjort i forbindelse med egen fotballskole over tre dager for 38 deltakere. 
2. Turneringer 
 FRAM-turneringen samlet 70 lag en økning på 12 fra året før. 
 6-årsturneringen ble arrangert i forbindelse med Årets kamp. 15 lag deltok (11 guttelag og 4 

jentelag). 
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3. Fotballskoler 
 TINE Fotballskole ble arrangert 25.-27.juni, og hadde rekorddeltakelse med 306 deltakere. 

En enorm innsats av alle gjorde dette til en suksess, og spillere helt ned på J15 og G16 bidro 
som trenere for å få kabalen til å gå opp.  

 Vi sløyfet konseptet Proffskolen i august, men hadde fotballskole for 2011-2013-modeller i 
vinterferien med 38 deltakere. 

 FFO 

Høsten 2023 hadde vi 23 deltakere før høstferien. På grunn av ombyggingen i Rolfshallen ble FFO før 
jul flyttet til Ydalir på fredager der vi samlet alle deltakerne. 72 spillere inne i en håndballhall skapte 
noen utfordringer, men vi fant gode løsninger sammen med trenerne. Vinterperioden 2024 var vi 
tilbake i Rolfshallen med 107 deltakere fordelt på fire dager. 

Høsten 2024 deltok 49 spillere før høstferien, mens 60 deltok i perioden før jul 2024. 

4. Akademitrening 

Dette har igjen vært et populært tilbud. Vinteren og høsten 2024 deltok rundt 40 spillere på disse 
treningene for kullene 2011-2012. 

5. Keepertiltak 

Vi “mistet” våre to keepertrenere Adrian Grasmo Bergman og Jakub Masalski, da de var ferdige med 
trenerstudiet og fikk seg jobber.. Dette førte til at tilbudet om keepertrening i ungdomssegmentet 
falt bort.  Men Lars Eirik Aas, foreldretrener for G2015 Vestad, tok initiativ for flere kull i 
barnefotballen med fire økter med 12-15 keepere i snitt per økt. 

6. Krets/klubbsamarbeid 

Vi har også i 2024 driftet Sone Øst med samme modell som tidligere, der et samarbeid med Sone 
Kongsvinger har utgjort våre felles sonelag i cupene. Vi ser en trend til lavere deltakelse fra 
naboklubber, og det resulterer i at det ikke er seleksjon i kullene J2010 og J2011, mens kun tre Trysil-
jenter var med på J2012-økter. På guttesiden ble det foretatt uttaksøkter og etablert sonegruppe. 

Vi har hatt flere spillere som har hospitert med andre klubber på trening og kamp. 

HamKam og KIL har gjennom sine elitetiltak og nasjonale serier jevnlig forespurt om våre spillere. 
Dette legger vi til rette for som best mulig opp mot egen klubbaktivitet.  
Vi hadde et løselig samarbeid med KIL for gutter 2010. Denne ble faset ut eter høsten 2024, da vi 
forplikter oss fullt og helt til vår samarbeidsavtale med HamKam som ble undertegnet våren 2024. 

Følgende spillere har hospitert: 

G2011: Oskar Obrebski og Noah Rennemo Aasvik. 

G2010: Henrik Fremgaarden-Hansen, Markus Grønbekk, Mathias Haug og Trym B. Eggen. Alle fire 
hospiterte med KIL våren 2024, mens de to førstnevnte deltok for HamKam på høsten. De to 
sistnevnte fullførte med KIL. 

G2009: Jesper Hanstad og Nicolai Berg (HamKam). 

På jentesiden deltok vi i regional J15 der flere spillere fra naboklubber var med som hospitanter. 
Disse var i hovedsak Ida Øien Damhaug (KIL), Mathilde Aasdokken (HamKam), Jenny Kirknes (Ridabu) 
og Amanda Brungot (Furnes). 
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7. Representasjonsspillere: 

NFF Indre Østland kretsgrupper: 

 G2009: Jesper Hanstad og Nicolai Berg. 
 G2010: Trym B. Eggen, Markus Grønbekk, Mathias Haug. 
 G2011: Oskar Obrebski og Noah Rennemo Aasvik 
 J2009: Erle Lund Christiansen. 
 J2010: Kristine Fauske. 
 J2011: Olea Berget 

NFF Indre Østland Toppgruppe jenter: 

 Erle Lund Christiansen. 

Equinor Talentleir: 

 Jesper Hanstad G2009 

Anders Bronken, mars 2025. 

 

9. Anlegg 
Slik det står godt beskrevet under Styrets innledning har det blitt gjennomført store prosjekter i 
2024 på våre anlegg. Mandag 8. januar inviterte vi samarbeidspartnere og politikere til offisiell 
åpning av Nye Rolfshallen. Blant annet er det lagt nytt kunstgress, bygd nytt inngangsparti, nytt 
ventilasjonsanlegg og mye mye mer. Det er blitt brukt rundt 4000 dugnadstimer, fjernet 1,3 tonn 
gips, tre tonn fliser, fem tonn metall og 400 kilo med ledninger. I tillegg til hallen, har gangen fått et 
løft sammen med toalett og garderober. Og til slutt har vi pusset opp kiosken ved Rolfshallen. Det er 
fortsatt mye som kan og skal gjøres. Men resten må tas litt etter litt.  

Kunstgresset på hovedbanen ble sist byttet ut i 2013. Mange år og tusenvis av brukstimer senere var 
det på tide å bytte igjen. Med god hjelp av spillemidler, støtte fra Sparebankstiftelsen, kronerulling 
fra privatpersoner og bedrifter kunne vi tilby et innovativt og nytt miljøvennlig kunstgress levert av 
Saltex.  

På Schjeibanen ble det i tillegg satt opp nytt ballfangernett mot klubbhuset. 

Verdt å nevne er at Trond Myrhaug ble fast ansatt etter mange år som frivillig i klubben. Vel fortjent! 

Videre planer er å bytte ut flomlyset på Stadion til Led-lys gjennom ordningen Grønt Lys. Det bygges 
nye innbytterbenker til hovedbanen som gjør at Schjeibanen arver de gamle. Schjeibanen trenger 
også å løftes ytterligere, og det planlegges ny innramming der vi fjerner gammelt tre-gjerde med 
nytt flettverksgjerde og nye innganger. Det jobbes også med å se på tribuneløsninger til Schjeibanen. 

10. Marked  
2024 ble et år hvor vi landet tålig godt på begge beina. Som ny markedssjef har jeg forsøkt å bygge 
videre på den gode jobben Henning Myrer har gjort, samtidig som jeg har forsøkt å sette mitt eget 
avtrykk på markedssiden og den jobben jeg skal gjøre videre. 
Jeg har forsøkt å bygge en god relasjon til våre samarbeidspartnere og medlemmer i klubben 
gjennom å være tilstedeværende og tydelig på hva vi ønsker å få til. 
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Det ble et år hvor jeg måtte følge opp en del avtaler jeg selv ikke har laget, men vi klarte også å få på 
plass en del nye samarbeidspartnere som aldri har vært med før, noe som er gledelig. 
Vi har vært synlige i sosiale medier, noe vi har fått gode tilbakemeldinger på. 
Jeg opplever et økende engasjement rundt aktivitetene vi skaper, både sportslig og på marked. 
Partnertreffene har vært godt besøkt i 2024, og jeg tror de har hatt et godt innhold. 

Etter sesongslutt i 2024 har jeg jobbet mye med å stake ut en enda bedre kurs for 2025. Vi ønsker 
blant annet å synliggjøre partnerne våre i større grad enn før. 
Vi har klart å selge ut alle sponsorplasser på tøyet i klubben, noe vi er godt fornøyd med. 
Dette gjør at vi går fra tap til inntekt på tøyet vårt de neste to årene. 
På slutten av året har flere nye samarbeidspartnere kommet på plass og stort sett har de 
eksisterende ønsket å være med videre. 
Grue Sparebank har tatt over som vår strategiske partner de neste fem årene. Dette skaper en 
forutsigbarhet økonomisk for klubben. Jeg er også helt sikker på at de ønsker å aktivisere avtalen på 
en framoverlent måte i årene som kommer, så vi er meget godt fornøyde med å ha de på plass. 

Jeg ser positivt på 2025. 

Markedssjef i Elverum Fotball 
Thomas Motrøen Furulund. 
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Vedlegg: Oversikt over utmerkelser og hederstegn  
Æresmedlemmer i Elverum Fotball:  
Navn     Tildelt  
1. Martin Gisti   1917 †  
2. Aksel Stenhammer  2007 †  
3. Stig Inge Bjørnebye  2012  
4. Reidar Schjei   2012 † 
5. Hans Olav Osbak  2014  
6. Bjørnar Pedersen  2017  
  
Elverum Fotballs Hederstegn:  
Navn     Tildelt  
1. Gunnar Halvorsen  2007 †  
2. Johs Skogsrud   2007 †  
3. Arne Nilsen   2007 †  
4. Leiv Møllerbakken  2007 †  
5. Lasse Grande   2008  
6. Reidar Schjei   2008 † 
7. Kjell Engebretsen  2008 †  
8. Knut Henrik Aas  2009  
9. Geir-Håkon Øverby  2009  
10. Bjørnar Pedersen  2010  
11. Per Åge Borg   2011 †  
12. Ingmar Eggen   2011  
13. Jon Nersveen   2011  
14. Per Kristian «Pøkjan» Hansen 2011  
15. Olav Brunstad   2011  
16. Hans Olav Osbak  2011  
17. Svein Jarle Sandvik  2012  
18. Frode Nordhagen   2013  
19. Sølvi Ås Krogsæter  2013  
20. Sture Danielsen   2013  
21. Per Stensløkken  2014  
22. Kjell Arne Fridtun  2015  
23. Åge Moen   2015  
24. Bernt Arvid Fosshaug  2015  
25. Jan Cato Åslie   2015  
26. Per Inge Engstad  2016  
27. Erik Carlsson   2016  
28. Jann Millnar Eggen  2016  
29. Dag-Arne Hoberg  2017  
30. Oddbjørn Skogsrud  2017  
31. Fredrik Tervaniemi  2017  
32. Leif Klausen   2017  
33. Hans Jacob Schou  2018  
34. Mari Gunnuldsen  2018  
35. Per Steinar Krogsæter  2018  
36. Morten Bjørnebye  2019  
37. Hans Olav Kjeljebakken  2019  
38. Tom Haakenstad  2020  
39. Cato Vold Edvardsen  2020  
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40.  Ragne Hauge Harviken  2021  
41.  Stine S. Skjæret   2021  
42.  Morten Halvorsen  2023 
43.  Lill Marianne Halvorsen  2023 
42.  Espen Hansen   2024 
  
  
Årets Ildsjel:  
Navn     Tildelt  
1. Jon Nersveen   2007  
2. Frode Nordhagen  2008  
3. Nick Mkabelana  2009  
4. Johannes Lien   2010  
5. Rune Løvjomås   2011  
6. Martin Sørensen  2012  
7. Anders Bronken  2013  
8. Hans Olav Kjeljebakken  2014  
9. Audun Mauricio L. Leikarnes  2014  
10. Rune Hatten   2015  
11. Rune Larsen   2016  
12. Ole Rimmereid   2016  
13. Trond Alexander Myrhaug 2017  
14. Peder Ottosen Rustad  2018  
15. Hege Eek   2019  
16. Arne-Guttorm Thoresen 2020  
17.  Jan-Inge Andrå   2020  
18.  Martinus Rørvik  2021  
19. Torleif Engerbakk  2023 
20.  Lars-Erik Knippa  2023 
21.  Stine Sagmoen   2024 
22. Chris Harald Sagmoen  2024 
  
Oversikt – ajour pr. 31.12.2024  
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